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Supplier Verification for Finger Paint 

手指画颜料供应商认证 

As a supplier of finger paints you must complete this form and return it to us to verify the products to be supplied meet the requirements of 

Australia’s Mandatory Safety Standard.  These products will not be accepted by us or offered for sale on our websites until you have provided 

this verification. 

手指画颜料供应商须填写此表并将其交回，以验证所提供的产品是否符合澳大利亚强制性安全标准的要求。 在您提供该认证之前，我方不会

接受这些产品，也不会销售这些产品。 

 

It is illegal to supply finger paints that do not comply with Australia’s mandatory standard - clause 4.4 of Australian Standard AS 8124.7-2003, 

Safety of toys Part 7 – Finger paints (as specified by Consumer Protection Notice No. 1 of 2009) (“the Mandatory Standard”). 

供应不符合澳大利亚强制性标准--澳大利亚标准AS 8124.7-2003《玩具安全第7部分--手指涂料》(2009年第1号消费者保护公告)( 以 下 简 称 为

"强制性标准")第4.4条的手指涂料是非法的。 

By completing this form you are verifying that the products identified in this form comply with the Mandatory Standard. 

填写本表即表示您确认本表中的产品符合强制性标准。 

 

Supplie供

应商 r: 

Name姓名: 

Business Registration Number企业注册号: 

Address地址: 

Contact person联系人: 

Telephone电话: 

Email邮箱: 

Product产 Description产品介绍: 



品: 
Identifiers产品标识符: 

Authority

负责人: 
Name姓名: Sign签名: Date日期:           /            / 

 

 

 

Requirement要求  Tick if Complies勾

选符合项 

Test report – Test report obtained that meets the following requirements: 

检测报告----获得符合下列要求的检测报告： 

  

• provided by an independent testing facility that has accreditation for clause 4.4 of Australian Standard AS 8124.7-2003, 

Safety of toys Part 7 – Finger paints (accredited by NATA or from an overseas accrediting body recognised by NATA) 

• 由具有澳大利亚标准AS 8124.7-2003《玩具安全第7部分--手指涂料》第4.4条认证资格的独立检测

机构提供（由NATA或NATA认可的海外认证机构认证）。 

 
YES是 □ 

• clearly and accurately identifies the exact product to be supplied 

• 清晰、准确地确定所提供的确切产品。 

 YES 是□ 

• confirms the finger paint contains less than the following maximum acceptable levels of migratable lead and other elements: 

• 确认手指涂料中可迁移铅和其他元素的含量低于以下最高限制： 

Element成分 Antimony

锑 

Arsenic砷 Barium钡 Cadmium

镉 

Chromium

铬 

Lead铅 Mercury

汞 

Selenium

硒 

Max Quantity (mg/kg) 

最大量（毫克/千克） 

10 10 350 15 25 25 10 50 

 

 
YES是 □ 



 


